
虞山精酿啤酒 来自江南的醉意

产品名称 虞山精酿啤酒 来自江南的醉意

公司名称 常熟市尚湖镇尚公望文创工作室

价格 .00/个

规格参数

公司地址 常熟市尚湖镇蒋巷杨介桥6号

联系电话 15995953313 15995953313

产品详情

 

虞山精酿啤酒，来自江南的醉意    世界好喝啤酒之一

 Yushan craft beer , from the  intoxication of jiangnan, one of the best beers in the world

 自古盛产文人墨客之地，吴文化一座山，虞山，坐落在江南水乡常熟，虞山品牌诞生于此，始于1980
年，原国营常熟酒厂，为发扬与传承常熟历史文化及地方特色，虞山精酿啤酒由常熟市尚湖镇尚公望文
创工作室改良出品，产品均采用优质原料、全麦配方、上发酵德国工艺，每道工序经品酒大师认可才可
灌装生产。因富含活性酵母使虞山精酿啤酒中含有丁香花的发酵香味，与众不同，喝起来，口感醇厚顺
滑，泡沫丰富，稳定持久如牛奶般细腻、洁白，浓郁的麦芽香气从泡沫中渗透而出，异常诱人。品后，
喉齿间会留有淡淡的果香味，让人久久回味 ⋯

 

Since ancient times, the first mountain of Wu culture, Yushan, was transformed into Changshu, a water town in the
south of the Yangtze River. The Yushan brand was born here. It was originally a state-owned Changshu winery in 1980
to carry forward and inherit the history, culture and local characteristics of Changshu.  , Yushan craft beer is
improved and produced by Shanggongwang Cultural and Creative Studio in Shanghu Town, Changshu City. The
products are made of high-quality raw materials, whole-wheat formula, fermented with German technology, and each
process can be bottled and produced with the approval of the wine master.  Because of the solid active yeast, the
Yushan craft beer contains the fermented fragrance of lilac, which is unique. It tastes mellow and smooth, rich in foam,
stable and lasting. It is milk-like delicate, white, and strong malt aroma from the foam.  After that, there will be a faint
fruity scent between the throat and teeth, which will make people have a long aftertaste...
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